
 

 

 

           Inowrocław, 29.08.2022r.  

 

 

Pan 

Ryszard Brejza  

Prezydent Miasta  

Inowrocławia 

 

Szanowny Panie,  

 

 Na podstawie Art. 24 pkt. 5 i 6 Ustawy o samorządzie gminnym, zwracam się                           

z prośbą  o udzielenie odpowiedzi na zapytania: 

Stan faktyczny: 

Miasto Inowrocław zakupiło ławki dla osób niepełnosprawnych. W związku z powyższym proszę 

o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:  

Zapytania:  

Ile sztuk ławek zostało zakupionych?  

Jaki był koszt zakupu ławek? 

   

  

Z poważaniem  

 Damian Polak  


